

SAVE \$10 / ÉCONOMISEZ 10 \$

Ladyshave Sensitive and SatinPerfect Epilators

HP6370

HP6570

HP6576

HP6366



For more information, visit www.philips.com
 Pour plus d'informations, visitez www.philips.com

CONSUMER: Limit one coupon per purchase of product in the range indicated. Any other use constitutes fraud. Void if copied, transferred or sold. Consumer is responsible for any sales tax.

RETAILER: Philips will reimburse the face value of this coupon plus a specified handling fee, providing you accept it from your customer on purchase of items specified. Other applications constitute fraud. Coupons submitted become our property. Reimbursement will only be made to retail distributors who redeem coupons. For redemption, mail to: Philips Consumer Lifestyle, PO Box 3000, Saint John NB E2L 4L3. GST, QST and HST are included in the face value of the coupon, where applicable. Offer valid only in Canada. Not valid with any other coupon. Void where prohibited. Unauthorized reproduction is unlawful. This coupon may appear in colour or black & white.



36702435

AU CONSOMMATEUR : Limite d'un bon-rabais par achat du produit et du format indiqués. Tout autre usage constitue une fraude. Nul si copié, cédé ou vendu. Le consommateur est responsable de toute taxe de vente.

AU DÉTAILLANT : Philips vous remboursera la valeur nominale de ce bon-rabais, plus les frais de manutention, pourvu qu'il vous ait été présenté par votre client à l'achat du produit spécifié. Tout autre usage constitue une fraude. Tous les bons-rabais qui nous sont remis deviennent notre propriété. Seuls les détaillants qui ont échangé des bons-rabais seront remboursés. Pour remboursement, envoyez à : Philips Consumer Lifestyle, C.P. 3000, Saint John (N.-B.) E2L 4L3. La TPS, la TVQ et la TVH, s'il y a lieu, sont comprises dans la valeur nominale de ce bon-rabais. Offre valable au Canada seulement. Ne peut être jumelé avec aucun autre bon-rabais. Nul là où la loi l'interdit. Toute reproduction non autorisée est contraire à la loi. Ce bon-rabais peut apparaître en couleur ou en noir et blanc.



*R*emoves hair so fast, your legs are ready before you are.

*V*ous épile si vite que vos jambes seront prêtes avant vous.

PHILIPS
 sense and simplicity